
                                                                                           Z á p i s  

                                                    z 10.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň  

                                                                    ze dne 10.10.2019  

 

1. Zahájení a schválení programu 

    Pan starosta zahájil zasedání. Upozornil všechny přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, 

    který je archivován.  

    Paní Dražanová poslala návrh na zařazení bodu Etický kodex Líšeňských novin. Pan starosta nemohl zařadit 

    tento bod do pozvánky, protože ta  již byla připravena . 

    Měl dotaz na paní Dražanovou zda trvá na zařazení tohoto bodu. 

    Paní Dražanová odpověděla, že trvá na zařazení tohoto bodu na zasedání zastupitelstva. 

    Hlasování  zařazení bodu  navrženého paní Dražanovou  do programu jednání :  

    Přítomno : 23            pro : 8           zdržel se : 13          proti : 2  

    Nebylo schváleno zařazení tohoto bodu do programu. 

     Předkladatel pan Breicetl požádal o stažení bodu 6 : Žádost Tenisového klubu Líšeň z.s. o výjimku z Pravidel pro  

                                                                                   poskytování dotací z rozpočtu MČ  

   Hlasování o schválení programu bez bodu 6 

   Přítomno : 24            pro : 18      zdržel se : 6       proti : 0  

 

2. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., p.Skotal, Ing.Svobodová 

     Přítomno : 24             pro : 23                zdržel se : 0          proti : 0      nehlasoval : 1  

 

3. Jmenování ověřovatelů zápisu : RNDr. Borecký, CSc., Ing.Zemanová PhDr. 

 

4. VIII.10/5/2500 Věc: Změna rozpočtu peněžních fondů na rok 2019 č. 1  

    Vyjádření : rozpočet peněžních fondů se skládá z Fondu rezerv a rozvoje , Sociálního fondu a Fondu polikliniky. 

                         Změna rozpočtu peněžních fondů na rok 2019 č. 1 obsahuje aktualizace jednotlivých fondů podle 

                         skutečnosti.  

    Usnesení : ZMČ Brno – Líšeň schvaluje změnu rozpočtu peněžních fondů na rok 2019 č. 1 dle přílohy 

     Přítomno : 25                pro : 25  

 

5. VIII.10/6/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 17/2019  

     V diskusi vystoupil PharmDr. Zendulka. 

     Usnesení : ZMČ Brno – Líšeň bere na vědomí rozpočtové opatření č. 17/2019, kterým se v upraveném rozpočtu 

                          zvyšují příjmy a výdaje o 1 752 929,04 Kč dle přílohy 

      přítomno : 25               pro : 22              zdržel se : 2              proti : 0         nehlasoval : 1  

 

6. VIII.10/7/2500 Věc : Žádost Tenisového klubu Líšeň z.s. o výjimku z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 

                                          MČ Brno -Líšeň  

      Tento bod byl stažen z programu zasedání. 

 

7. VIII.10/8/2700 Věc : Odbor územního plánování a rozvoje MMB (dále jen OÚPR MMB) jako pořizovatel územně 

                                         plánovací dokumentace dle ust. § 6 odst. 1 písm.a) § 188 odst. 3, § 55b odst. 2 ve  

   spojitosti s § 52 odst. 1,2,3 a 4 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu (dále jen stavební 

   zákon ) ve znění pozdějších předpisů, a ust. § 25 odst. 2 zákona č. 500/2004 Sb. správní řád (dále jen správní řád) 

   ve znění pozdějších předpisů, oznamuje veřejné projednání  Návrhů změn Územního plánu města Brna vybraných 

   ke zkrácenému postupu pořízení.  

   Dle § 55b odst. 2 stavebního zákona se  lez pro veřejné projednání návrhů změn územního plánu použit 

   § 52 odst. 1 a 2 s tím ,že nejpozději do 7 dnů ode dne veřejného projednání tj. do 28.10.2019 včetně, může každý  

  uplatnit  své připomínky (dle § 55b odst. 2 stavebního zákona) 

 

  Pan starosta objasnil tento materiál . 

  V diskusi vystoupili : RNDr. Borecký, Csc. ,Mgr.Vondráčková , která požaduje hlasovat o jednotlivých změnách  



                                       samostatně  

Usnesení : ZMČ Brno – Líšeň souhlasí s číslem změn  B35/11-I/Z, B37/11-I/Z a B79/15-0/Z  

                     Přítomno : 25          pro : 24       zdržel se : 1       proti : 0  

 

                   ZMČ Brno – Líšeň nesouhlasí s číslem změny  

                    B7/12-II/Z  

                  přítomno : 25            pro : 25    zdržel se : 0        proti : 0  

  

                   ZMČ Brno – Líšeň nesouhlasí s číslem změny 

                     B72/15-0/Z 

                   přítomno : 25           pro : 20            zdržel se : 5         proti : 0  

    

8. Interpelace 

    Mgr.Sadílek : vznesl dotaz, zda byla v radě projednána změna nájemní smlouvy s SK Líšeň na Orlovně  

   Ing.arch. Kremitovská : v radě bylo projednáno , výsledné znění smlouvy zašle písemně.  

   Pí. Dražanová : -  poděkovala panu místostarostovi Příborskému  za to, že se začalo něco dít v okolí OC Masarova- 

                              úprava záhonku . Zajímalo by ji, zda to dělá dodavatel v rámci reklamace nebo je to akce samotné   

                              MČ a kdo to bude platit ?                              

-    na minulém zastupitelstvu  požadovala zaslání atestu na svítidla v rokli – dostala sice  

                             odpověď, ale ty  věci, které požadovala nedostala.  

                              Dostala  zápis bez podpisu,  tak neví, kdo ho napsal od koho je, místo atestu dostala  

                             prospekt v angličtině , což  není ani  certifikát svítidla ani atest , není tam žádné razítko certifikačního 

                             orgánu. Proto žádá o zaslání oficiální cestou certifikátu k tomuto svítidlu a zároveň požaduj i  

                              kolaudační rozhodnutí na rokli. 

- Dále obdržela revize na Orlovnu  od paní Kremitovské . Jsou to revize mimořádné. K tomu 

požaduje zaslání revizí, které se provádí dle zákona průběžně. 

 

   JUDr.Příborský : co se týče záhonu na OC Masarova tak úpravy provádí dodavatel.Tyto záhony ještě nebyly 

                                  předány a proto ÚMČ vyzval firmu, aby je uvedla do stavu dle smlouvy.  

 

 

   Mgr.Vondráčková : mám podnět od občanů -stěžují si, že na chodník mezi školou Novolíšeňská a ulicí  

                                       Rašelinova a  do zelené plochy vjíždí  auta. Ohrožují děti , chodce a také ničí nové vysázené  

                                      stromy. Požaduji  řešení : buď osazení sloupky ,které zabrání vjezdu aut nebo  

                                       kameny ,které tam jsou vyměnit za větší.  

    JUDr.Příborský : budeme tuto situaci řešit.  

 

    MUDr.Válek : požádal o kopii certifikátu na světla v rokli 

 

    Ing.Talpa : podnět od občanů – kolem radnice po ul. Jírova se jezdí moc rychle . Bude se to nějak řešit ?  

    JUDr.Příborský : odpoví písemně 

 

   Mgr. Sadílek : dotaz, jak pokračuje výběrové řízení na ředitele KCL ?  

   Ing.Svobodová : odpovím písemně . 

 

   Mgr.Vondráčková : reaguje na diskusi ke svítidlům  v rokli. Minule jste schválili částku na opravu svítidel v rokli.  

                                      Znovu se tedy ptá : Pokud světla mají požadovaný certifikát , tak firma reklamaci neuznala nebo 

                                      s ní souhlasila ?                                        

 

p.starosta : firma reklamaci na světla neuznala. Co bylo pí Dražanové od pana Věrného zasláno neví – prověří si       

                     to. Budeli požadavek může pozvat na ZMČ odborníky – projektanty. 

 

 Mgr.Vodráčková :  reagovala my jsme interpelovali Vás ,pane starosto ne úředníky. Jakým způsobem získáte 



                                   podklady je na Vás. 

                                  My bychom chtěli certifikát na světla  dosvědčující, že splňují požadavky dle projektu.  

Pí. Dražanová : se opětovně obrací na p.starostu : interpelovali jsem Vás, pane starosto. Proč jste nezaslal  

                            certifikát, který jsme požadovali ?  

p.starosta : opakovaně pověřil jsem pana Věrného, aby zaslal odpověď na Vaši interpelaci. Zajistím odpověď, jakou  

                       jste  požadovali. 

 

Pí.Dražanová : měla doplňující dotaz na uvolněné finanční prostředky na opravu světel : bude se uvažovat o  

                           stejném typu svítidel nebo se uvažuje o jiných ?  

p.starosta : odpověď zašlu písemně  

 

PharmDr. Zendulka :  znouvu se dotazuje ,jestli by opoziční subjekty, které 

                                      nemají zastoupení v komisích rady mohli dostávat pozvánky na schůzi komise a vysvětluje :  

                                       nikdo z radních nerozporoval, domluvili jsme se ,že zašlu email, na který mohou předsedové 

                                      komisí zaslat pozvánku. Dostal jsem odpověď od pana starosty ve smyslu, že ten  

                                      nikdy neslíbil  o této možnosti  bude o tom muset rozhodnout rada.  

                                     Já jsem se podíval na 3.zasedání ZMČ , 

                                      kde  kolega Mgr.Sklenák navrhuje, aby se zasílali pozvánky na schůzi komisí těm 

                                      opozičním partnerům, kteří nemají zastoupení v komisi. Paní Kremitovská dodala, že nevidí 

                                      v tomto problém, že na každou komisi může být pozván host.  

p.starosta : musíme toto probrat v radě a následně v koalici. Je to na rozhodnutí rady.  

Ing.arch.Kremitovská : se omluvila, že odpověděla na něco o čem neměla potřebné informace. 

 

MUDr. Válek : k problematice interpelací : vždy má odpovídat ten, kdo je interpelován a taky odpověď má podepsat. 

p.starosta : uvedl, že vznese dotaz na organizační odbor MMB  - aby zaslali právní analýzu kdo má odpovídat  

                       na interpelace. 

Pí.Dražanová : požádala, aby odpověď z ORG MMB byla zaslána všem zastupitelům. 

 

PharmDr. Zendulka : poděkoval p.místostarostovi za svolání schůzky k úpravě Jednacího řádu ZMČ . 

 

9. Diskuse 

Mgr.Sadílek : návrh na přesunutí vystoupení občanů v bodu diskuse na začátek zasedání. 

p.starosta : občané mohou vystoupit ke každému bodu. Pokud někdo požádá o předřadění bodu není  

                      to problém. Doposud vždy bylo vyhověno . 

 Dále v diskusi k tématu interpelace  vystoupili :  

Ing.Stejskal  ,  RNDr. Borecký , PharmDr. Zendulka , Ing.Talpa, JUDr.Příborský  

 

10. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru 

  ZMČ bere na vědomí zápis z finančního výboru ze dne 7.10.2019  

 Přítomno : 24        pro : 22       nehlasoval : 2  

 

11. Kontrola usnesení  

   Provedla místostarostka Ing.arch. Iva Kremitovská . 

 

12. Závěr 

       Zasedání ukončil pan starosta.  

 

                Mgr.Břetislav Štefan                                                                       RNDr.Daniel Borecký, CSc. 

                      Starosta                                                                                            ověřovatel  

 

 

                                            Ing.Šárka Zemanová PhD. 

                                                                                                                                 ověřovatelka 



 

 

 


